
 
Projektfortschrittsbericht/ 
Project Progress Report   
Report No.: 6 
Reporting Date:                            03.07.2024 
Reporting Period:                         May 2024 until July 2024                                
Reported by:                                Michaela Tscherne  

 

 

 Projekt in der Krise/Project in danger 
 Projekt leicht im Verzug/Project slightly   
delayed 
 Projekt im Plan/Project acc. to plan 

 Select one 

Gesamtstatus 

 

Das Projekt verläuft nach Plan. Die Projektgruppen treffen sich regelmäßig online oder 
kommunizieren telefonisch bzw. per E-Mail. Die Zusammenarbeit im Projektteam ist 
konstruktiv.  
 
Arbeitspaket 2: Das Arbeitspaket ist abgeschlossen. Im Juli wurde noch zusätzlich eine 
Gebrauchsanleitung für das Arbeiten mit den Lernszenarien veröffentlicht.  
 
Arbeitspakete 3 und 4: diese verlaufen nach Plan 
 
Multiplier Event in Maribor: Die Vorbereitungsarbeiten verlaufen nach Plan. Da diese 
Veranstaltung mit den Erasmus Days 2024 zusammenfällt, hat die Universität Maribor das 
Projekt bei der slowenischen Nationalagentur für die Erasmus Days eingereicht und nützt 
somit diese Möglichkeit zur Dissemination. 
 
Interim Report: Wir haben eine positive Bewertung erhalten. Der 2. Teilbetrag der 
Fördersumme wurde überwiesen und die PH NÖ hat Beträge gemäß Vertrag an alle Partner 
überwiesen. 
 

Overall Status: 

The project is proceeding according to plan. The project groups meet regularly online or 
communicate by telephone or email. Cooperation within the project team is constructive.  
 
Work package 2: The work package has been completed. In July, additional instructions for 
working with the learning scenarios were published.  
 
Work packages 3 and 4: these are proceeding according to plan. 
 
Multiplier event in Maribor: The preparatory work is proceeding according to plan. As this 
event coincides with Erasmus Days 2024, the University of Maribor has submitted the project 
to the Slovenian National Agency for Erasmus Days thus taking advantage of this opportunity 
for dissemination. 
 
Interim Report: We have received a positive evaluation. The 2nd part of the grant has been 
transferred according to the contract to all partners. 
 
 
 

Ziele/Goals: 
 

Die Ziele sind unverändert. 
The goals are unchanged. 
 
 



Leistungsfortschritt/Progress: 
 

Die Projektmitglieder arbeiten aktiv und kollaborativ an den Arbeitspaketen. Das 
Qualitätsbewusstsein ist hoch. 
The project members have been working actively and collaboratively on the work packages. 
Thew quality awareness is high. 
 
 

Termine/Dates: 
 

Nach Plan 
According to plan 
 

Kosten, Ressourcen/Cost, Ressources/Budget Overview: 
 

Nach Plan.  
Der größte Teil der Kosten entspricht Human Workload. Der Verbrauch der Fördergelder 
verläuft nach Plan. 
On Schedule. 
The majority of the costs correspond to human workload. The consumption of the grant is 
according to plan. 

Projektumwelten und Risikoanalyse/Project Environment and Risk Analysis: 
 

Keine Veränderungen 
No changes 
 

Projektorganisation/Project Organization/Concerns & Recommendations: 
 

Keine Veränderungen 
No changes 

 
 


